



مكتب نجود حميد بن حمود السحيمي
للاستقدام

رقم المنشأة : 7033050936

السجل التجاري : 1128189923

عنايته- هاتف فاكس

تاريخ الطلب : 1445/1/27 هـ

الرقم المرجعي : 6937413



Unified Number : 7033050936

CR Number : 1128189923

Tel Fax

Date : 14-08-2023

Ref Number : 6937413

<https://eservices.ucci.org.sa/#/DocumentVerify>

تم إصدار هذا الختم بناء على طلب المشترك، علماً أنه لا يعتد بالختم إلا بعد التحقق منه من خلال قراءة الـ QR code الخاص بالطلب واستعراض بياناته

This stamping was issued at the request of the subscriber, and this stamping is only reliable after it has been verified by scanning the request's QR CODE and reviewing the request's data details.

عقد عمل	Employment Contract
الطرف الأول : مؤسسة ملضي الحربي	An Agreement is been executed between
رقم السجل: 7036504194	First party: Madi Al-Harbi Foundation
رقم التاشير: 1303399905	And
الطرف الثاني الاسم: ALI MUHAMMAD	Second part : ALI MUHAMMAD
الجنسية: باكستاني	RECORD NUMPER : 7036504194
رقم الجواز: HZ0157123	1303399905 :Visa NUMBER
الراتب الشهري (١٦٠٠) ريال سعودي	Nationality: Pakistan
	Passport No : HZ0157123
	(١٦٠٠) S.R) :Salary
الشروط:	Terms and Conditions
1- يعمل الطرف الثاني بمهنة (عامل تحميل وتنزيل) لدى الطرف الأول ، ولا يحق للطرف ثاني رفض العمل المسند اليه من قبل الطرف الأول.	-1 (Upload and The second party work as download operator) for the first party and the Second party has no objection the supplement and worker determined by the first party
2 - يسري مفعول هذا العقد اعتباراً من تاريخ مباشرة العمل لدي الطرف الأول، ومدة العقد سنتان كاملتان قبله للتجديد تلقائياً في حالة رغبة الطرفين.	-2 The contract is effective as of the date the second part starts work for the first party for a period of two years and can be renewed automatically if both parties wish
3- يتحمل الطرف الثاني الرسوم و المخالفت و الضرائب المفروضة من قبل الدولة، ويجب عليه التمسك بعادات وتقاليد المملكة ، إذا حصل منه ما يناهز أو يخالف بالنظام التقاليد أو سوء السلوك فيتحمل جميع النقصات وما يترتب عليها.	-3 The second party shell bears all fees and years for his misconduct or misbehavior. He also should abide by all rules and regulation in this country and not to interfere in any political or another affairs in the kingdom and in case of violating or cussing any of the above, he shall pay all cost
4- يؤمن الطرف الأول للطرف الثاني السكن الأكل و الشرب.	-4 Second party will be proved with bachelor housing and eating and drinking
5- يمنح الطرف الأول للطرف الثاني إجازة منتهى 30 يوماً عن كل سنتين خدمة متواصلة.	-5 Second party will be given a vacation of 30 days for every two years of continuous services
6- لا يحق للطرف الثاني فسخ العقد قبل إتمام منته، وفي حالة الفسخ فإن للطرف الأول راتب شهر و قيمة التذكرة التي حضر بها الطرف ثاني من بلاده، ثم يعود على نفقته الخاصة.	-6 Second party has no right to terminate contract before expiration and in case he want to do that he should pay two months' salary and value of this incoming ticket and then travel on this own expenses
الطرف الأول/	:First Party
الطرف الثاني/	:Second Party